
PROTOKÓŁ Nr V/24 

z przebiegu obrad V sesji Rady Miejskiej w Reczu  

odbytej w dniu 11 września 2024 roku. 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 

 

a) Otwarcie V sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum.   

Otwarcia V sesji Rady Miejskiej w Reczu o godzinie 16.00 w sali narad  

w Urzędzie Miejskim w Reczu dokonała Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Reczu.  

 

 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Reczu powitała radnych,  

i zaproszonych gości wg listy obecności: Panią Martynę Smus Zastępcę Burmistrza, Panią 

Ewę Patrzałek Skarbnika Miejskiego, Panią Jolantę Kiłoczko Kierownika M-GOPS w Reczu 

oraz Przewodniczącą Powiatu, Panią Małgorzatę Sawczuk Dyrektora Szkoły Podstawowej 

w Reczu, Panią Ewę Pilżys Dyrektora Przedszkola Miejskiego w Reczu, Panią Małgorzatę 

Śmiechowską Kierownika Środowiskowego Domu Samopomocy w Reczu, Pana Sławomira 

Wiącka Prezesa UKS Iskra Pomień, Pana Jacka Nykla Prezesa Rejonowej Spółdzielni 

Mieszkaniowej w Choszcznie oraz pracowników obsługujących V sesje i mieszkańców 

oglądających transmisje obrad.  Listy obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że na sali znajduje 

się 11 radnych, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Nieobecni usprawiedliwieni: pan radny Artur Petrykowski, pan radny Tomasz Smus, pan 

radny Rafał Walczak i pan radny Edward Konieczny.  

 

Powitała wszystkich zgromadzonych gości i stwierdziła quorum na podstawie listy obecności, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 b) Przyjęcie porządku obrad sesji., 

 Pani Barbara Pokorska odczytała porządek obrad V sesji (nagranie 00:03:22). Wobec 

braku wniosków, uwag i zapytań poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad V sesji. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła porządek obrad V sesji ilością głosów 11 za, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

(nagranie 00:08:02). 

 

 c) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

 

 Wobec braku wniosków, uwag i zapytań odnośnie protokołów z II, III i IV sesji, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie przyjęcie protokołów z II, III i IV 

sesji  bez odczytania. 

 



Rada Miejska w Reczu przyjęła Protokołu z obrad II sesji ilością głosów 11 za, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

(nagranie 00:09:45). 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła Protokołu z obrad III sesji ilością głosów 11 za, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

(nagranie 00:10:17). 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła Protokołu z obrad IV sesji ilością głosów 11 za, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

(nagranie 00:10:49). 

 

 

 Ad. 2. Informacja o sytuacji w rolnictwie na terenie miasta i gminy Recz (stan na 

dzień 28.08.2024 r.). 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła informację o sytuacji w rolnictwie na terenie miasta i gminy 

Recz (stan na dzień 28.08.2024 r.) bez głosowania. 

 

 

 Ad. 3. Informacja o działalności klubów sportowych na terenie gm. Recz 

z uwzględnieniem środków pozyskanych z zewnątrz i dotacji otrzymanych z gm. Recz 

(2023 rok i I półrocze 2024 r.). 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła informację o działalności klubów sportowych na terenie gm. 

Recz z uwzględnieniem środków pozyskanych z zewnątrz i dotacji otrzymanych z gm. Recz 

(2023 rok i I półrocze 2024 r.)  bez głosowania. 

 

 

 Ad. 4. Informacja o wykonanych inwestycjach i remontach w Gminie Recz 

w 2023 roku oraz I półroczu 2024 r. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła informację o wykonanych inwestycjach i remontach 

w Gminie Recz w 2023 roku oraz I półroczu 2024 r. bez głosowania. 

 

 

 Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Recz na 

rok 2024 – DRUK Nr 35/24. 



 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Recz na rok 2024  ilością głosów 11 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:14:41). 

 

 

 Ad. 6. Projekt uchwały  w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Recz na lata 2024 – 2030 wraz z autopoprawką – DRUK Nr 36/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła autopoprawkę do Wieloletniej Prognozy Finansowej ilością 

głosów 10 za, przeciw 0, wstrzymujących się 1. Wynik głosowania stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu (nagranie 00:15:35). 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Recz na lata 2024 – 2030 wraz z autopoprawką ilością głosów 11 za, 

przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu (nagranie 00:17:35). 

 

 

 Ad. 7. Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego – DRUK Nr 26/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie inkasa 

podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego ilością głosów 10 za, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0, głos nieoddany 1. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu (nagranie 00:18:30). 

 

 

 Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości 

gruntowej – DRUK Nr 27/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości gruntowej ilością głosów 11 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:19:28). 

 

 



 Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Recz – DRUK Nr 28/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Recz ilością 

głosów 11 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu (nagranie 00:20:06). 

 

 

 Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu nieruchomości stanowiących własność Gminy Recz – DRUK Nr 29/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu nieruchomości stanowiących własność Gminy Recz ilością głosów 11 

za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu (nagranie 00:20:43). 

 

 

 Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LV/294/23 z dnia 

23 października 2023 r. w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków– DRUK Nr 30/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LV/294/23 

z dnia 23 października 2023 r. w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków ilością głosów 11 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:21:40). 

 

 

 Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LV/295/23 z dnia 

23 października 2023 r. w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków – DRUK Nr 31/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 



Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LV/295/23 

z dnia 23 października 2023 r. w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków ilością głosów 11 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:22:23). 

 

 

 Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/5/24 Rady Miejskiej w 

Reczu z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji 

Rady – DRUK Nr 32/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/5/24 Rady 

Miejskiej w Reczu z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie powołania składów osobowych stałych 

komisji Rady ilością głosów 11 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:23:17). 

 

 

 Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości – DRUK Nr 33/24. 

 

 Pani sołtys Agnieszka Musialik zapytała czy podwyżka podatków dotyczy wszystkich 

mieszkańców gminy? Dodała, że sołtysi nie otrzymali informacji szczegółowych dot. 

podwyżek podatków (pełna wypowiedź, nagranie 00:24:09). 

 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Reczu poinformowała, że 

wszystkie materiały dot. podejmowanej uchwały i podwyżek podatku znajdują się na stronie 

BIP Recz oraz w biurze rady (pełna wypowiedź, nagranie 00:24:31). 

 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Reczu dodatkowo udzieliła 

wyjaśnień dot. podwyżki podatków  (pełna wypowiedź, nagranie 00:27:02). 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości ilością głosów 11 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:29:10). 

 

 

 Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych – DRUK Nr 34/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych ilością głosów 11 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:30:05). 



 

 

 Ad.  16. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

 

 Pan Dawid Koźmiński Burmistrz Recza przedstawił radnym informację na piśmie 

(informacja w załączniku do protokołu). 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

 

 Ad. 17. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie między sesjami.  

 

 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej informowała, że w okresie 

między sesjami wykonywała bieżące sprawy dotyczące funkcjonowania Rady Miejskiej 

(pełna wypowiedź, nagrania 00:31:12). 

Dodatkowo Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Panią Małgorzatę Śmiechowską 

o komentarz przedsięwzięcia społecznego (pełna wypowiedź, nagranie 00:33:09). 

 

 Pani Małgorzata Śmiechowska Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Reczu opowiedziała o społecznej inicjatywie zorganizowanej przez Pana Dawida 

Koźmińskiego Burmistrza Recza, która dotyczyła pomocy w ogradzaniu budynku 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Reczu (pełna wypowiedź, nagranie 00:33:44). 

 

 Ad. 18. Interpelacje, wolne wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

 

 Ad. 19. Wolne wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi. 

 

 Pani sołtys Agnieszka Musialik powiedziała, że zgłaszała problem dot. ubytku na 

przystanku w m. Pamięcin między drogą, a żużlem i do tej pory ubytek nie został usunięty 

(pełna wypowiedź, nagranie 00:36:39). 

Pani Agnieszka Musialik zapytała czy dach na budynku po starej stołówce w m. Pamięcin 

zostanie naprawiony, bądź zabezpieczony? Budynek aktualnie strasznie niszczeje (pełna 

wypowiedź, nagranie 00:37:04). 

Pani sołtys zapytała też o sytuacje dot. dofinansowania remontu budynku świetlicy w m. 

Pamięcin (pełna wypowiedź, nagranie 00:37:20). 

 Pani Martyna Smus Zastępca Burmistrza Recza udzieliła odpowiedzi nt. cieknącego 

dachu i dofinansowania na remont budynku świetlicy w m. Pamięcin (pełna wypowiedź, 

nagranie 00:37:56). 

 



 Pan sołtys Jarosław Sankowski zapytał do kogo należy sprzęt, który jest zakupiony 

z funduszu sołeckiego i czy może być wykorzystywany na prywatnych posesjach przez 

mieszkańców sołectwa bądź drogach powiatowych? (pełna wypowiedź, nagranie 00:39:22). 

 Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski udzieliła odpowiedzi (pełna wypowiedź, 

nagranie 00:40:08). 

 

 Pani sołtys Sabina Ćwiek podziękowała o drogę do świetlicy w m. Lubieniów. Poza 

tym, wnioskowała o przejście dla pieszych w m. Lubieniów od głównego przystanku 

autobusowego do sklepu. Pani sołtys poinformowała, że aktualnie Placówka Wsparcia 

Dziennego w m. Lubieniów  prowadzona przez Towarzystwo Przyjaciół Dzieci aktualnie jest 

zamknięta z uwagi na brak wychowawcy i zapytała czy będzie ktoś w zastępstwie? (pełna 

wypowiedź, nagranie 00:41:40). 

 Pani Martyna Smus Zastępca Burmistrza Recza udzieliła odpowiedzi nt. Placówki 

Wsparcia Dziennego w m. Lubieniów  (pełna wypowiedź, nagranie 00:42:35). 

 

 Wywiązała się luźna dyskusja nt. sprzętu zakupionego z funduszu sołeckiego. 

 

 Pani sołtys Anna Papierska zadała pytanie dot. zwrotów pieniędzy za zakupy. Dodała, 

że sołtysi długo czekają na zwrot tych pieniędzy (pełna wypowiedź, nagranie 00:44:37). 

 Pani Martyna Smus Zastępca Burmistrza Recza udzieliła odpowiedzi na zadane 

pytanie (pełna wypowiedź, nagranie 00:44:59). 

 

 

 Ad. 20. Zakończenie obrad. 

 

 Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad V sesji Rady Miejskiej został 

wyczerpany i o godzinie 16:45 zamknęła obrady V sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 

Sporządziła:  

Martyna Graczyk 


